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 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  28 

Datum zasedání:  24. 6. 2020 

Přítomni:  Bauerová, Braciníková, Franěk, Chmielová, Majerová, Šimáková, 

Škrabal, Turečková, Verner 

Omluveni:  Bernatík, Buryová 

Hosté:  Palečková, Stavárek, Suchánek 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. II. kolo přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021 

3. II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2020/2021 

4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů akreditovaných v anglickém jazyce v prezenční formě studia SU 

OPF pro akademický rok 2021/2022 

5. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF za dosažené 

studijní výsledky v akademickém roce 2020/2021 v bakalářském a navazujícím 

magisterském studiu 

6. Nominace doc. Ing. Ivety Palečkové, Ph.D. na pozici proděkanky pro vědu a 

výzkum 

7. Volba nového člena vědecké rady SU OPF 

8. Různé 

 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty, vyjmenovala jednotlivé body 

programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové senátu 

s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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2. II. kolo přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021 

 

3. II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021 

 

Děkan prof. Stavárek představil výše uvedené dva body. Podařilo se získat akreditace studijního 

programu Veřejná ekonomika a správa v bakalářském studiu na 10 let a v navazujícím 

magisterském studiu na 5 let, s tím že po třech letech se dodá kontrolní zpráva. Studijní program 

Veřejná ekonomika a správa můžeme tedy nabídnout do druhého kola přijímacího řízení, které 

je změněno pouze v nabídce studijních programů. Po 1. kole je 922 zapsaných studentů, z nichž 

520 je zapsáno podmíněně.  

 

Ing. Verner poznamenal, že v 1. kole jsou přijati studenti do původního oboru Veřejná 

ekonomika a správa, ve 2. kole budeme přijímat studenty do nového studijního programu 

Veřejná ekonomika a správa. Poběží vedle sebe paralelně dva obory?  

 

Prof. Stavárek sdělil, že ano, jinou možnost nemáme. Existuje možnost, že požádáme studenty, 

po absolvování prvního ročníku „starého“ oboru Veřejná ekonomika a správa, aby si podali 

přihlášku do nového studijního programu Veřejná ekonomika a správa, kdy jim budou uznány 

předměty za tento ročník, jelikož je totožný s prvním ročníkem „nového“ programu.  

 

Ing. Verner dále poukázal na to, že v přihlášce není nikde uvedeno, zdali jsou programy 

akademické nebo profesní.  

 

Prof. Stavárek uvedl, že v současné době z hlediska propagace toto rozlišeno není, ale na poradě 

vedení bylo rozhodnuto, že tento rozdíl mezi profesními a akademickými programy bude v 

budoucnu zdůrazňován. 

 

Doc. Suchánek dodal, že 2. kolo přijímacího řízení bude spuštěno od pondělí 29.června.   

 

Dr. Majerová poděkovala a vyzvala přítomné k diskuzi a poté k hlasování o II. kole přijímacího 

řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF 

pro akademický rok 2020/2021. 

   

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje II. kolo přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021. 
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Dále vyzvala přítomné k hlasování o II. kole přijímacího řízení do navazujících magisterských 

studijních programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2020/2021. 

 

 

Hlasování 

  

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021. 

 

 

4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

akreditovaných v anglickém jazyce v prezenční formě studia SU OPF pro akademický 

rok 2021/2022 

 

Bod je stažen z programu.  

 

 

5. Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF za dosažené studijní 

výsledky v akademickém roce 2020/2021 v bakalářském a navazujícím magisterském 

studiu 

 

Prof. Stavárek řekl, že obsahově nedošlo k žádné změně, byla upravena pouze formální podoba 

dokumentu, která vychází z jeho významnosti. Tento dokument by tak měl mít standardní 

podobu pokynu děkana, tak aby to bylo v souladu s dalšími vnitřními normami. Proto jsou tyto 

zásady předkládány ke schválení akademickému senátu, a poté bude pokyn děkana vydán.  

 

Jelikož se nikdo nepřihlásil o slovo, vyzvala předsedkyně senátu k hlasování. 

 

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF za dosažené 

studijní výsledky v akademickém roce 2020/2021 v bakalářském a navazujícím magisterském 

studiu. 
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6. Nominace doc. Ing. Ivety Palečkové, Ph.D. na pozici proděkanky pro vědu a výzkum 

 

Prof. Stavárek poděkoval doc. Tvrdoňovi za jeho skvělou práci v pozici proděkana, který 

vykonával funkci celkem 3103 dnů. Dále uvedl důvody, proč je nominována doc. Palečková. 

Základní kritéria, která vzešla také z debaty s proděkanem Tvrdoněm, byla věk, akademický 

titul a sepjetí s fakultou. Na základě těchto kritérií byla vybrána doc. Palečková, která je kromě 

výše uvedeného také pracovitá, zodpovědná, se smyslem pro povinnost. Rovněž bylo 

přihlédnuto k dosavadním výsledkům její vědeckovýzkumné činnosti. Doc. Palečková bude 

vykonávat tuto pozici od 1.7.2020. 

 

Dr. Majerová poděkovala za představení nové proděkanky a popřála ji jménem senátu hodně 

štěstí a úspěchů v nové práci.  

  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí nominaci doc. Ing. Ivety Palečkové, Ph.D. na pozici proděkanky pro vědu a výzkum.  

 

 

7. Volba nového člena vědecké rady SU OPF 

 

Prof. Stavárek informoval, že proděkan pro vědu a výzkum je z titulu své funkce také 

tajemníkem vědecké rady, který zodpovídá za přípravu a komunikaci se členy vědecké rady. 

Doc. Tvrdoň však zůstává nadále členem vědecké rady, proto se změní/navýší počet jejích 

členů.   

 

Dr. Majerová uvedla, že hlasování bude tajné a požádala hosty, aby opustili místnost. Přítomní 

senátoři zvolili jednohlasně volební komisi ve složení dr. Šimáková, Ing. Škrabal a Ing. Verner 

(předseda), která senátorům rozdala volební lístky s instrukcemi a vyzvala k tajnému hlasování. 

 

Poté komise sečetla hlasovací lístky s níže uvedeným výsledkem. 

 

Hlasování   

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje novou členku vědecké rady SU OPF doc. Ing. Ivetu Palečkovou, Ph.D.  

 

 

Na závěr tohoto bodu se Ing. Bauerová dotázala nové proděkanky na její vizi v rámci 

doktorského studia.  

 

Doc. Palečková odpověděla, že určitou vizi má, ale musí ji řádně promyslet, jelikož ne vše bude 

realizovatelné. Dodala, že bude pokračovat v dosavadním způsobu činnosti oddělení VaV, a 

má v plánu další prohlubování spolupráce s doktorandy, jako např. setkávání, možnost 

konzultovat konference, projekty atd., a bude ráda za jejich zpětnou vazbu.  
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8. Různé  

 

1) Dr. Turečková přednesla informace z Komise pro studijní a sociální záležitosti. První 

projednávaný bod se týkal aktuálnosti vyučujících daných předmětů v informačním systému 

IS, kdy se předmět objevuje i u vyučujících, kteří jej neučí. Na základě kontroly jsou sekretářky 

schopné neaktuálního vyučujícího z IS SU odstranit. Dalším bodem byla možnost reakce 

doktorandů na hodnocení jejich výuky, resp. přístup k této anketě v IS SU. Proděkan Suchánek 

toto stále bezúspěšně urguje, a doufá, že tento problém bude brzy vyřešen. Třetím bodem byla 

aktualizace témat BP/DP v Tematikonu – studenti si rezervují témata vypsaná několik let 

dozadu. Je potřeba, aby pedagogové neaktuální témata z Tematikonu vymazali. Posledním 

bodem bylo hodnocení zapisovatelů u státních doktorských zkoušek, kdy někteří jsou pečlivě 

připraveni, jiní méně nebo vůbec. KSSZ navrhuje, aby předsedové státnicových komisí 

zapisovatele určitým způsobem ohodnotili a na základě toho by mohli být odměňováni.  

 

2) Dr. Majerová uvedla aktuální informaci z AS SU, který bude na příštím mimořádném 

zasedání 7. července navrhovat nového studentského člena Rady pro vnitřní hodnocení, za 

odstoupivšího Mgr. Petra Rataje. Za OPF je navržen Ing. Škrabal, ostatní eventuální kandidáti 

nejsou známi.  

 

Vzhledem k tomu, že žádný z přítomných senátorů neměl další náměty či připomínky, ukončila 

předsedkyně senátu zasedání. 

 

  

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 30. 9. 2020 ve 13:00 hod v místnosti A308. 

 

 

Za správnost:  

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 24. 6. 2020 

 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje II. kolo přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v 

prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2020/2021. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2020/2021. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Zásady pro přiznání prospěchového stipendia studentům SU OPF za 

dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2020/2021 v bakalářském a 

navazujícím magisterském studiu. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje novou členku vědecké rady SU OPF doc. Ing. Ivetu Palečkovou, 

Ph.D.  

 

 

Ing. Ingrid Majerová, Dr.  

předsedkyně AS SU OPF 

 

 


